

Grundejerforeningen ved Helligsø Drag



Referat for bestyrelsesmøde

Dato: 13. september 2023 kl. 18.30-20.00

Mødedeltagere: Ebbe, Ida, Hugo, Troels og Anker

Punkt	Emne	Underemne	Beslutning / handling
1	Økonomi	A. Status B. Restancer	A. Der er ikke de store aktiviteter i øjeblikket B. Der er stadig to sager, som Per arbejder på.
2	Mail	Status på det nye system, og hvad der kræves af os	Per mener ikke at der sker de store forandringer i forhold til det vi har. Så det skulle være ganske enkelt og lige til at skifte.
3	Diget	A. Status B. Afklaring af strandfodringen C. Topdressing D. Gelændere	A. Godkendelsen halter, vi ved ikke helt hvorfor, så vi beder KHV, Henrik Steinicke om at finde ud af det for os. B. Dette punkt kan være årsagen til forsinkelse af godkendelses processen. Vi har dokumentation på hvor meget vi har tilført til stranden under byggeriet, men det stiller TK spørgsmål om rigtigheden af. C. Renoveringen af dige toppen er bestilt. Vi skulle få besked når de går i gang. Der vil i noget tid være lukket for færdsel på noget diget, ind til græsset er kommet godt i gang. Så færdsel skal foregå på stykket med sand og sten. D. Vi venter stadig på tilladelse til at opsætte gelændere på de nye trapper.
4	Badebroer	A Den nye B De gamle	A. Broudvalget og Ebbe har haft møde med Modulbro. Der kommer et par ændringsforslag, så vi er sikre på at opfylde de stillede kriterier for de lovede fondsmidler. B. Økonomien ser ud til at være på plads, der mangles ca 80.000, så der modtages stadig tilkendegivelsesbeviser samt andre donationer. C. Madpakkehuset arbejder vi på en løsning på hjul samt en uden. En stor bænke med tag over, der bliver fremlagt tegninger/billeder til godkendelse. D. Vi forventer at have hele projektet klar til fremlæggelse på næste generalforsamling. Der kommer løbende informationer.
5	Stranden		Roland har filmet stranden så vi kan se hvordan den ser ud fra oven. Roland er ved at redigere filmen inden vi får den at se.
6	Renovation	A. Eksisterende B. Hvad kunne vi tænke os	A. Remondis henter vores affald i henhold til deres aftale med Thisted Kommune ved Team Affald. Det er dem der skal modtage alle de klager vi har over vild kørsel, dårlig behandling manglende tømninger etc.

Grundejerforeningen ved Helligsø Drag



Punkt	Emne	Underemne	Beslutning / handling
			Send jeres klager, gerne med dokumentation til Team Affald, ikke til Grundejerforeningen. Så de kan se hvor mange klager der er på Draget. Vi arbejder på at finde en løsning på nogle af de urimeligheder der er i den nuværende ordning, sammen med vores naboer og andre med de samme problemer.
7	Matrikel 15e	Status på igangsat projekt	Projektet er afleveret hos vores advokat. De mener der vil gå ca 2 år før vi hører noget i sagen.
8	Veje og Bygninger	A. Vedligehold B. Fugleskilte på alle veje C.	A. Thyholm Maskinstation vil komme og høvle vejene i midt september, har de informeret os om. B. Vi har fået et spørgsmål om vi ikke skal have fugleskilte på alle veje, lige som vi har på stranden. Det mener vi ikke er en god løsning, der er navne på alle vejene. Skiltene på stranden er for at turisterne kan finde hjem igen. Vi ønsker ingen skilteskov. C. Hugo vil stå for oprydning og besigtigelse af de to posthuse, sammen med de berørte grundejere vil de sammen lave en plan så posten kan komme sikkert frem. HUSK det er grundejerne der har pligt til at beskære deres buske og træer så de ikke hindrer til og fra kørsel.
9	Nord-/vest digerne	A. Vedligehold af digerne B. Projekt rensning C. Vedligeholdelsesplan D. Hvad er vores pligt	A. Da vi ikke er dige kyndige, bliver vi nok nødt til at tilkalde nogle med erfaringer i dige vedligeholdelse. B. Norddiget er ikke vores, så det er ikke vores ansvar. C. Vestediget trænger til en rensning. Da diget er meget stejl og der er en afvandingskanal, ser vi det ikke som vores projekt, men må bede proffer om det. vi fraråder al færdsel på diget. D. Vestediget er GF éjendom og ikke den enkelte Grundejers.
10	Nyhedsbrev	A. Indlæg til nyhedsbrev sendes til Ebbe B. Hvornår C.	A. EO er tovholder til nyhedsbrevet, som ønskes udsendt hurtigst muligt. B. Indlæg fremsendes hurtigst muligt så vi kan sende Nyheder ud i slut September start oktober
11	Næste møde		Den 21. oktober hos Ida, Edderfuyglevej kl. 10.00